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Három terület  látszik,  ami most k i kr is tá lyosodot t :  személyi  azonosí tó 
igazolvány,  ez 1500 ügyet jelentet t  a rendőrségnek évente,  az elmúl t  tíz 
évben fe l lebbezés nem volt, a Köz igazgatás i  Hivata lnak ezzel  
kapcso latban különösebb munkája nem lesz szer intem az e lkövetkezendő 
időben sem. Fél évvel  később indul majd az út levél ,  majd 2001. január  
elsejétől  pedig a gépjármüvekkel  kapcsolatos  ügyintézés.  Én egy 
j e len tősebb mozgással  számolok a l akcímbeje lentéseknél ,  hiszen itt is 
kár tyás megoldás lesz. Senki  nem tudja még pontosan,  hogy mi lyen 
ügy fé l fo rga lommal  számolhatunk.  A személyi  azonosí tó igazolvánnyal  
több európai  o rszágba is lehet utazni ,  út levelet  helyet tesí tő eszköz lesz. 
A személyazonosság igazolására több okmány lesz alkalmas:  út levél ,  
j ogosí tvány,  személy i  azonosí tó igazolvány.  Tájékoztatom a T. Képvise lő-  
testületet ,  hogy megosztot t  bevéte lként  je l en tkez i k  az okmányokér t  
f i zetendő díj, mely i l l etékbélyegben lesz leróva. A személyazonosí tó  
i gazo l ványér t  14 év alat t iaknak az első e l lá tmány tér í tésmentes,  ezt 
követően 1 .500, -Ft el járási  i l letéket kel l  f izetni ,  a 70 év fe let t iek részére 
szintén té r í tésmentes  az el látás.  A l akcímnyi l vántar tás  kár tyás rendszerű 
lesz, az egyik o ldalon szerepel  majd az azonosí tó szám, másik oldalon a 
lakcím, minden vál tozás 500, -Ft el járási  i l leték megf izetésével  jár, s 
mindig új kár tyát  kap az i l lető.
Javaslom a T. Képvise lő- testü letnek,  hogy az e lőter jesztést  fogadja el, a 
Po lgármester  Urat  hatalmazza fel, hogy az okmányi roda kia lakí tásáról  
szóló megá l l apodás t  aláírja. Én úgy érzem, hogy az okmányi roda 
k ia lak í tásával  a polgár i  köz igazgatásban egy je lentős előre lépés tör ténik.

T ö r z s ö k  Károly:
Bizot tsági  á l lás fog la lások  ismer tetését  kérem.

B á t o r  Antal :
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot tság 9 igen szavazat ta l  egyetér t  az 
okmány i roda lé t rehozásával ,  támogat ja a megál lapodás aláí rását .

D o m o k o s  István:
A Jogi  és Ügyrendi  Bizot tság 7 igen szavazat ta l  az előter jesztést  
tudomásul  vet te.

T ö r z s ö k  Károly:
Kérdése k inek van?

F a z e k a s  István:
A Be lügymin i sz té r i um feladat i  2.b.) pont jában olvashat juk,  hogy a 
központ i  kö l tségvetés  Belügyminisztér ium fejezet i  cím terhére 1,5 mi l l ió 
for in t / fő /év  bérkerete t  biztosí t  2000. j anuár  1-jei  hatál lyal .  Szeretném 
megkérdezn i ,  hogy ez az 1,5 mi l l ió for int  csak 2000- re vonatkoz ik?

T ö r z s ö k  Károly:
2000-ben 1,5 mi l l ió for int / fő bérkeretet  biztosí t  a központ i  köl tségvetés,  a 
további  i dőszakra  vonatkozóan még nincs adat.
Vélemény,  észrevéte l ?
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D o m o k o s  István:
Van e lőt tünk egy előter jesztés,  de nincs hozzá ha tározat i  j avas la t  - a Jogi 
és Ügyrendi  Bizot tság ezt ki fogásol ta.  Fogalmazni  kel l  egy határozat i  
j avas la tato t ,  melyben szerepel ,  hogy a Képv i se lő- tes tü l e t  az okmányi roda 
k i a l ak í tásáva l  egyetér t ,  s a Be lügymin isz tér iummal  kö tendő megál lapodás 
a lá í rására f e l ha ta lmazza a Polgármester t .
A Jogi  és Ügyrendi  Bizot tság tárgyal ta az e l őter jesztést ,  több kérdés is 
fe lmerül t ,  de választ  nem kaptunk.  Kérem, hogy a szakér tők  vegyenek 
részt  a b izot tsági  ü léseken.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Javaslom,  hogy 1999. november  15. legyen a ha tár i dő a fe ladatok 
e l lá tására a lka lmas he ly iség kialakí tására.
Van egy kérdésem:  ha a négy mi l l ió for int  el fogy,  akkor  hogyan tovább? 
Amenny iben  az i roda k ia lakí tása 6-7 mi l l ió for int ,  akkor  mi a további  
for rás?

B á t o r  Antal :
Hi tel  terhére tör ténjen a megvalósí tás.

T ö r z s ö k  Károly:
Én úgy tudom, hogy Jegyző Úr az egész fö l dsz inte t  akar ja a négy mi l l ió 
for in tból  áta lakí tan i  ügy fé lszo lgá la t i  i rodának.  Ez a négy mi l l ió for int  a két 
i rodahe l y i ség k i a l ak í tására  van, nem kel l  róla külön elszámoln i .

D o m o k o s  István:
Nem tudom, hogy a négy mi l l ió for int  mire elég?

T ö r z s ö k  Károly:
A technika i  be rendezés t  a BM szál l í t ja,  az nem j elent  kiadást .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Azt  tudom elképzeln i ,  hogy a Képv i se lő- tes tü l et  kö te l eze t tsége t  vál lal  a 
kö l tségvetés i  rendelet  következő módosí tásával  a négy mi l l ió for inton 
felül i  részre.
Csak azért ,  hogy ér tsük egymást  e lmondom, hogy amikor  a Hivata lban 
ügy fé l fogadás  van, akkor  ez az okmányi roda működik.  Ebből  k i fo lyó lag a 
hátsó részt  le kel l  vá lasztani ,  önál ló női - fér f i  WC- t  k ia lakí tani ,  a két i rodát  
áta lakí tani ,  a hátsó be járatot  b i z tonságossá tenni ,  a két i rodát  le kell  
védeni  és a rendőrség biztonsági  r endszerébe betenni ,  az 
in f ras t ruk túrá l i s  csat l akozás i  pontokat  odavinni  - ez a minimumfe l té te l .

B á t o r  Antal :
A főbejárat tó l  bal ra ahogy jövünk be, ott nem l ehetne okmány i rodát  
k i a lak í tan i?  Ha a fe l adato t  elvál la l juk,  akkor  j avas lom a további  for rás 
megteremtésé t  is biz tosí tsuk.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én a 4 mi l l ió for in thoz a szükséges plusz hozzáadásá t  kértem. Nem 
fogunk 14 mi l l ió for intér t  okmány i rodát  k ialakí tani ,  de 5,5 mi l l ió for intér t  
biztos,  hogy megcsinál juk.

T ö r z s ö k  Károly:
A megá l l apodás- te rvezetben a határ időket  kérem javí tani  az a lábbiak 
szer int :  az 1.) pont  a.) és b.) pont jában a határ idő:  1999.  november  15.
A határozat i  j avas la t  a következő lenne:  a Képv ise lő- tes tü let  
f e l ha ta lmazza a Polgármester t ,  hogy a megá l l apodás t  aláír ja,  az 
okmány i roda k i a l ak í tásához szükséges,  4 mi l l ió for in tot  meghaladó 
kö l tségeket  ter jessze a soron következő képv i se lő- t es tü l e t i  ülés elé.
Aki  a j avas la t ta l  egyetér t ,  kérem szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  17 igen sza va za t ta l  a k ö ve tke ző  h a tá ro z a to t  hoz ta :

2 8 5 / 199 9 .  (X . 0 6 .) s z á m ú  k é p v i s e l ő - t e s t ü l e t i  h a t á r o z a t :

Várpa lota  Város Önkormányzat i  Képv i se lő- tes tü l ete  a Városházán 
k ia lak í tandó okmány i roda létesí tésével  egyetért .

Fe lhata lmazza a Polgármester t ,  hogy az okmány i roda lét rehozásáról  a 
Be lügymini sz té r i ummal  a megál lapodást  megkösse.

Utasí t ja a Polgármester t ,  hogy amennyiben az áta lak í tás  köl tségei  a 
megá l l apodásban szereplő 4 mi l l ió for intot  megha lad ják ,  úgy ennek 
köl tségei t  a soron következő képv ise lő- tes tü le t i  ü lésen j óváhagyásra 
ter jessze elő.

Határidő:  a megá l lapodás  aláí rására:  1999. ok tóber  15.
Felelős:  Leszkovszk i  T ibor  po lgármester

7.) Kegyelet  Rt á ta lak í tása (259.)

T ö r z s ö k  Károly:
Szóbel i  k iegész í tésként  annyi t  mondanék,  hogy a Képv i se lő- tes tü l et  1999. 
szep tember  09-én már tárgyal ta a Kegyelet  Rt á ta lak í tásával  kapcsolatos 
e lőter jesztést .  A Testü l et  több pontban meghatároz ta  a tennivalókat ,  
i l letve ál lást  foglal t .  Az utolsó pontban a Kegye let  Rt-ben,  i l letve az 
á ta laku ló  t á r saságban a további  tagság kérdésében foglal t  ál lást  a 
Tes tü l et  úgy, hogy az 1999. évi gazdasági  e redményektő l  teszi  függővé a 
bennmaradást ,  i l letve a ki lépést .  A gazdasági  tö r vények  szer int  áta lakuló 
társaság esetén a vol t  tagoknak egyér te lműen ny i la tkozni  kel l , hogy az új 
tá r saságban részt  k ívánnak-e venni .  így ennek nem felel  meg a korábbi  
döntésünk,  ami a társaság lét rejöt tét  követő i dőszakra teszi  a döntést .
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Előt te kel l  döntenünk,  mielőt t  a társaság átalakul ,  hogy maradunk-e  a 
tá rsaságban,  vagy kér jük az áta lakuló társaságtól  az e lszámolást .  
Bizot tsági  á l lás fog la lások  i smer tetését  kérem.

B á t o r  Antal :
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot tság a határozat i  j avas la t  A.) pont ját  8 igen 
szavazat ta l ,  1 tar tózkodás mel let t  e l fogadásra j avaso l j a  a Képv ise lő-  
tes tü letnek.

T ö r z s ö k  Károly:
Kinek van kérdése?
Vélemény,  észrevéte l?
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot tság támogató j avas la táva l  a határozat i  
j avas la t  "A" vál tozatát  teszem fel szavazásra,  aki  el fogadja,  kérem 
szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  14 igen  szavaza t ta l ,  3 t a r tó z k o d á s  m e l le t t  a 
k ö v e tk e z ő  h a tá ro z a to t  hoz ta :

2 86 / 1 99 9 .  ( X . 0 6 . ) s z á m ú  k é p v i s e l ő - t e s t ü l e t i  h a t á r o z a t :

Várpa lo ta  Város Önkormányzat i  Képv i se lő- tes tü l ete  e lhatározza,  hogy a 
t emetkezés i  szolgál ta tás zavar ta l an  biztosí tása é rdekében  a Kegyelet  
Temetkezés i  Rt áta lak í tásával  l ét rehozot t  új gazdasági  tá r saságnak  tagja 
k íván lenni .

Határ idő:  a döntésről  való tá jékoztatásra:  azonnal  
Felelős:  Leszkovszki  T i bor  po lgármester

9.) Bántai  zár tker tek  v íze l lá tása (261.)

T ö r z s ö k  Károly:
E lőter jesztő Domokos István Urat  kérdezem,  szóbel i  k i egész í tés t  kíván-e 
tenni?

D o m o k o s  István:
Kü lönösebb k iegészí tés t  nem kívánok tenni .  Az e l ő ter j esz tésben leír tam, 
hogy mit szeretnék megvalósí tan i .  1100 m hosszú vezetékrő l  van szó. 
Beszé l tem a Bakonykarsz t  Rt vezér igazgató jáva l ,  aki  e lmondta,  hogy 
amenny iben a város további  fe j lesz téseket  tervez,  i lyen lehet  pl. Bánta 
ke r t szöve t keze t  vízel lá tása,  úgy azt az Rt még ebben az évben meg tudja 
va lósí tan i .
Kérem Képv i se lőtársa imat ,  hogy támogassák  e lő ter jesztésemet .

T ö r z s ö k  Károly:  
Kinek van kérdése? 
Vé lemény,  javas la t?
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B á t o r  Antal :
A Gazdasági  és Pénzügyi  Bizot tság tárgyal ta az előter jesztést ,  de nagyon 
sok olyan probléma merül t  fel, ami miat t  ál lást  foglalni  nem tudot t .  Haj lot t  
rá a Gazdasági  és Pénzügyi  Bizot tság,  úgy éreztem, hogy a többség 
támogat ja,  hogy ott k iépül jön a vízvezeték- rendszer .  Nem biztos,  hogy 
csak ez az egyet len egy al ternat íva van, lehet, hogy van olcsóbb 
megoldás  is. Vannak még a városban lakott  területek,  ahol  az utcában,  
i l letve utcarészben nincs víz, i l letve szennyvíz.  Vé leményem szer int  
komplet ten,  egy anyagban kel lene ezeket  a kérdéseket  behozni ,  akkor  
meglát juk,  hogy melyikre mennyi  kö l t ség igény van, s mennyi  fedeze tünk  
van. Én azt mondom, hogy ezt a mostani  e lőter jesztést  ne utasí tsuk el, 
hanem jöj jön vissza valamikor ra egy komplet t  anyag - a H i va ta lnak  kel l  
tudni ,  hogy ezt az anyagot  mikorra tudja előkészí teni  - hogy hol van még 
a városon belül  v ízvezeték nélkül i  utca vagy utcarész,  hol  vannak 
szennyvíze l l á tás i  gondok,  s ha mindez megvan,  akkor itt f og la l kozha tnánk  
új ra a bántai  zár tker tek víze l lá tásával  is.

V á m o s i  Tibor:
Megerősí ten i  szeretném amit  Bátor Antal  Képv ise lőtársam elmondot t .  A 
városban még számtalan el látat lan hely van. Fe lsoro l tunk már a japán 
program keretén belül  is számtalan utcát, ahol  ötven éve van már eterni t  
cső - ezt nagyon jól  tudja a Bakonykarszt  Rt is -, ezeket  a csöveket  már ki 
ke l lene cserélni ,  de azt mondják,  hogy nincs rá fej lesztési  alap. 
Kérdezném,  tör tént -e fe lmérés azzal  kapcsolatban,  hogy hányan 
szeretnék  bevinni  az ivóvizet ,  ha bevisz ik az ivóvizet ,  akkor  azt  mire 
használnák.  Én nem hiszem, hogy ott laknak, de ha igen, akkor  
gondoskodn i  kel l  szennyv ízcsatornáró l  is, mert  azt nem szabad 
megengedni ,  hogy nyi tot t  karszton szennyvízcsatorna nélkül  haszná l janak 
olyan létesí tményeket ,  ami rongál ja az ivóvizet .  A másik dolog,  hogy 
önrészrő l  is kel lene gondoskodni .  Kérdezem, szolgalmi  jog van-e erre a 
terü le t re?

Dr. S z a b ó  Gyula:
Én mindenképpen támogatom azt a var iációt ,  amit  Bátor Antal  Úr mondot t .  
Vannak  olyan zár tkertek,  pl. a Józan északi  felében,  ahol  víz egyál ta lán 
nem érhető el, tehát  ha i lyen tervünk van, akkor  vegyük be ezeket  a 
t erü l eteket  is.

F a z e k a s  István:
Tudomásom szer int  a csákányhid i  zár tker tekben sincs ivóvíz.

T ö r z s ö k  Károly:
Az elő ter jesztés határozat i  j avas la tához  módosí tás nem érkezet t ,  nincs 
bizot tsági  módosí tó javaslat .

Dr. S z a b ó  Gyula:
Ügyrend i  észrevéte lem van: a sürgősségge l  előter jesztet t  e l ő ter j esz téshez  
még most is lehet  javas la tot  tenni .
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T ö r z s ö k  Károly:
Kérdésem van Domokos István Úrhoz, Bátor  Antal  ál tal  j avasol t  módosí tó 
i ndí tványt ,  ami e lhangzot t  a Gazdasági  és Pénzügy i  Bizot tság ülésén 
f e lmerü l t  vi ta alapján,  befogadja-e a határozat i  j avas la tba?

D o m o k o s  István:
Még nem, e lőször  szavazzunk az e lő te r j esz téshez  csatol t  határozat i  
j avas la t ró l .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A módosí tó  indí tványró l  szavazni  kel l ,  ha el fogadja az előter jesztő,  ha 
nem.

T ö r z s ö k  Károly:
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot tság elnökétő l  érkezet t  egy módosí tó 
j avas la t ,  miszer in t  készül jön komplet t  csomag arra vonatkozóan,  hogy a 
város mely terü lete in h iányzik még az i vóvíze l lá tás és a 
szennyv í ze lveze tés ,  s ebbe a komplet t  csomagba kerül jön be a bántai  
zár t ke r tek  v íze l lá tásának  kérdése is, s aztán kerül jön v issza a Képv i se lő-  
tes tü l e t  elé, a 2000.  év kö l tségvetését  tárgya ló ülésre.

Aki  a j avas la to t  el fogadja,  kérem szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  15 igen szavaza t ta l ,  1 e l le n szava za t ta l ,  1 ta r tó z k o d á s  
m e l l e t t  a k ö v e tk e z ő  h a tá ro z a to t  hoz ta :

2 8 7 / 1 9 9 9 .  (X.06. )  s z á m ú  k é p v i s e l ő - t e s t ü l e t i  h a t á r o z a t :

Várpa lo ta  Város Önkormányzat i  Képv i se lő- tes tü l ete  felkér i  a 
Polgármester t ,  hogy a 2000. év kö l tségvetésé t  tárgyaló képv i se lő- tes tü l e t i  
ü lésre készí t sen e lő ter jesz tést  a következők  fe lmérésével :

- a városban van-e és hol vezetékes vízzel  e l lá tat lan utca
- mely utcák szennyv íze l veze tése  megoldat l an
- a város zár tker t je i  v íze l lá tásának megoldása.

Határ idő:  a 2000.  év kö l tségvetését  tárgya ló képv ise lő- tes tü le t i  ülés 
Felelős:  Leszkovszk i  Tibor  po lgármeste r
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Kérdések,  bejelentések

1 . )

T ö r z s ö k  Károly:
Képv i se lő tá r sa imnak  k iosztásra kerül t  az Önkormányzat i  Közüzemi  
Vál la lat  pr ivat i zác iós átalakí tásával  kapcsolatos  versenytárgya lásra 
tör ténő meghívás.
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot tság úgy fog la l t  ál lást ,  hogy gazdasági  jogi  
szakér tőve l  v i zsgá l t assuk  felül  a verseny tárgya lás ra  szóló meghívót ,  s a 
Képv i se lő- tes tü l et  az 1999. október  végi  ülésén tér jen vissza erre az 
anyagra.  Erről  tárgyal tam dr. Fehérvár i  László igazgató úrral ,  az ő 
á l láspont ja  az, hogy ha akkor kerül  k i í rásra ez a bizonyos meghívás,  
akkor  a január  elsejei  áta lakulás veszé lyeztetve van, mert nem lesz már 
idő a Cégbí rósághoz  való benyúj tásra.
Ezzel  kapcso latban gondol tam,  hogy e lő ter jesz tek a Képv i se lő- tes tü l etnek  
egy olyan javaslatot ,  hogy a Képv i se lő- tes tü l et  bízza meg a 
Polgármester t ,  hogy gazdasági  jogi  szakér tőve l  v i zsgál tassa meg ezt a 
meghívást ,  e lsősorban az önkormányzat i  érdek f i gye lembevéte léve l ,  s 
ennek alapján október  15-ig írja ki a pályázatot .
A gazdaság i  jogi  szakér tőhöz holnap 10,00 órára vagyok bejelentkezve,  
v iszem magammal  ezt a felhívást .

L e s z k o  v s z k i  Tibor:
Kérem, hogy a Képv ise lő- tes tü le t  gondol ja át, hogy zár tkörű meghívásos 
tárgya lássa l  vagy ny i l vános meghívásos tárgya lássa l  indul junk.
Nem egészen értem, nem vagyok tel jesen képben,  hogy a pályázat  
t ar ta lmazza a megajánlot t  vételárat ,  mely nem lehet  több egy adot t  
összegnél .

Dr. F e h é r v á r i  László:
Kérem javí tani ,  el í rás történt:  nem lehet kevesebb,  így helyes.
Vé leményem szer int  nem is célszerű,  hogy több legyen,  mert itt vételárról  
van szó, ezt az Önkormányzat  arra használ ja  fel , amire akarja.  A 
t őkeemelés  a társaságé.

B á t o r  Antal :
Azér t  kér tünk  szakér tő i  igénybevétel t ,  hogy az önkormányzat  érdeke inek 
messzemenő f igye lembevéte léve l  kerül jön megfoga lmazásra  a meghívás.  
Én a ny i l vános pá lyázato t  javaslom,  de a szakér tő döntsön.  A szakér tő 
mondja meg, hogy ny i l vános vagy zár tkörű pá lyáztatás legyen. A zárt  
t á rgya lásnak  vannak előnyei  és hát rányai  is. A ny i l vános tá rgya lásnak 
egyér te lműen az az előnye,  hogy többen j e l entkeznek,  eset leg magasabb 
árat  kaphatunk,  de hátrány,  hogy "be lesza ladha tunk"  olyanba,  akiben nem 
bízunk és a b i za lmunk nem lesz meg utána sem. A zárt  tárgyalás előnye,  
hogy tudjuk,  hogy kit hívunk meg, az ő munkájában bízunk, ebben az 
esetben valószínű,  hogy kisebb lesz a bevétel ,  mert  k isebb kör van, s mi
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szakmai  befektetőt  hívunk.  Ha nyi lvános pá l yázato t  í runk ki, akkor  jöhet  
egy pénzügyi  befektető,  ak inek többet  megér,  de nem biztos, hogy az 
lesz, amit  mi szeretnénk.  Mindket tőnek megvan az előnye,  i l letve a 
hát ránya,  ezt a szakér tőnek kel l  eldönteni .  A kérdés megér  még egy egy 
rendkívü l i  testület i  ülést  is, mert  nem százezer  for in tokró l  van szó. 
Szer in tem ez így lenne célszerű,  hogy döntse el a szakér tő,  s kerül jön 
v issza az anyag a Képv i se lő- tes tü l et  elé.

T ö r z s ö k  Károly:
Én szintén nem vagyok el lene,  hogy e kérdésben mégegysze r  ül jön össze 
a Képv ise lő- tes tü le t .  A szakér tő mel léteszi  a vé leményét ,  elmondja a 
javas la tokat ,  s e lőfordulhat ,  hogy "szétc incál juk"  a szakér tő  véleményét  
is.

V á m o s i  Tibor:
E ldönthet jük  azt is, hogy a legjobb három a ján lat tevőt  zár t  tárgyalásra 
hív juk meg, ehhez j ogunk van.

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Nem tudom, hogy az üdülők bent  vannak-e ebben a 234.221 eFt 
vagyonban,  mert  ha benn vannak,  akkor  célszerű lenne őket  kivenni .  Nem 
biztos,  hogy a tel jes vál la lat i  vagyoni  kört cé lszerű pá l yázat ra  ki írni ,  mert 
vannak  benne olyan vagyontárgyak,  amik a vá rosnak  sokkal  fontosabbak.  
Ezeket  ki ke l lene venni  belőle,  ezen kívül  prob lémás a 4. 5. pont,  tehát  
hevenyészet t  e lő ter jesztés van az Képv i se lő- tes tü l et  előt t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A szakér tő ebben a kérdésben nem fog igazságot  tenni ,  mert  nem ismeri .  
Én bennem is megál l t  az ütő, mert  a pét fürdői  t á rgya lásná l  az egyik üdülő 
egyá l ta l án nem lehet  benne,  a másik üdülő vé leményem szer int  benn 
maradhat .  Mert  ha benne van, akkor  a pét iek kont ráznak,  mert  nem 
fe j eződöt t  be a cég felet t i  vagyonosz tozkodásunk .  Tehá t  nem lehet  benne 
a büki  üdülő.  Egyéb olyan konkrét  dolgokat ,  amiben itt e lhangzot tak  
kérdések,  arra azt mondták,  hogy majd a szakér tők  megmondják.  A 
szakér tő  nem fog konkrét  do lgokban dönteni ,  á l ta lános je l legű do lgokra is 
azt mondta,  hogy jogi  fo rmában öntve támadható,  nem támadható.  Ezen 
az úton vég igmegyünk ,  ha a belső do lgokat  mi tudjuk védeni  
dokumentumokka l ,  akkor  j árható az út.

B á t o r  Antal :
A 234 mi l l ió Ft -ban benne van, ami benne van, onnan már nem lehet 
k ivenni ,  vagy hozzátenni .  A szakér tő egyér te lmű,  hogy részletekről  nem 
tud dönteni ,  ő a tar ta lmat  v izsgál ja meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Azzal  amivel  fe l vezet te  az A lpo lgármester  Úr az anyagot ,  hogy január  1- 
jén be jegyzésre  kerül ,  ahhoz a jövő hét végén ki kel l  mennie a 
pá l yázatnak .  Amiben a t es tü l etnek  dönteni  kel l ,  i l letve fe lha ta lmazás t  kel l  
adni ,  az egy olyan biankó,  aminek a vég terméke az újságba fog 
megje lenni  a testület i  képv i se lő előtt ,  vagy máso latban a postájában.  Most
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amit  a tes tü letnek t isztázni  kel l , azt mindent  t i sztázzunk.  A generál  döntés 
a kővetkező.  Abban úgy néz ki, hogy megfogalmazódot t  a döntés,  hogy a 
szakér tővel  a pályázat i  anyagot  rendbe kell  tenni ,  tar ta lmi lag a 
fe l e l ősséget  a lá támasztandó bizonyí tékokkal  mégegyszer  alá kel l  
támasztani ,  hogy a 234 mi l l ió az 234 mil l ió. Dönteni  kel l  a testü letnek 
abban,  hogy nyí l t  versenytárgyalás,  vagy meghívásos legyen.  Ha az 
mel let t  dönt a testület ,  hogy meghívásos,  akkor meg kel l  nevezni ,  hogy kik 
a meghívandó cégek.

Dr. F e h é r v á r i  László:
Én letet tem szeptember  30-án egy anyagot ,  amit  A lpo lgármester  Úr vett 
át, azt az áta lakuló cég készí tet te.  Ebben benne van az átalakulási  
vagyonmér leg,  i l letve azon kívül  még kettő mérleg van benne.  Benne van 
a cég augusztus 31-i  mér lege,  benne van az augusztus 31-i  átér tékel t  
mérleg,  és benne van a harmadik audi tál t  mérleg, a vagyonmegosztás  
utáni ,  hogy a péti  vagyon k ivételével  mi marad. A v i tatot t  tételekre 
cé l tar ta lékot  képezet t  az átalakí tó cég. A cél tar ta lék 30 mi l l ió Ft. Ez 
összefügg az áta lakulási  anyaggal ,  szakér tők csinál ták,  minden száma 
mér l egszerűen egyezik.  Én is egyetér tek azzal ,  hogy a függet len 
könyvv izsá ló  ezeket  a dokumentumokat  nézze át. A ket tő összefügg 
egymással .  Nekem is az a kérésem, hogy legyen l egalább 15-ig ki írva a 
pályázat i  ki í rás.  Szer intem semmi ér telme nincs nyí l t  t árgya lás t  ki tűzni .  
Olyan cég meghívását  célszerű fontolóra venni ,  akinek tőkéje van, és nem 
áll  pr ivat i zác ió előt t  vagy alatt.

T ö r z s ö k  Károly:
A 234 mi l l ió Ft tar ta lmazza-e az an tennarendszer  ér tékét  és a bükfürdői  
ingat lant?

Dr. F e h é r v á r i  László:
Nem. Ami vi tatot t ,  arra cél tar ta lék van képezve.

S u r á n y i Pál:
Én is azt mondom, hogy megér ez mégegy összejövete l t  egy hét múlva 
szerdán,  ha ez akkorra e lőkészí thető.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem készí thető elő, mert  holnap lesz az első ta lá lkozó a gazdasági  
jogásszal ,  hétvégén Várpalota i  Napok lesznek, ő hét főre ezt az anyagot  
nem tudja megcsináln i ,  és ha két nappal  előbb nincs k iküldve,  akkor a 
testü let  nem haj landó tárgyalni ,  tehát  13-ára nem vál lalom.

T ö r z s ö k  Károly:
Van-e még va lak inek  kérdése?
Egy kérdésben döntünk először,  hogy a pályázat  nyí l t  legyen-e,  vagy zárt. 
Aki  a nyí l t  pá lyázato t  támogat ja,  kérem szavazzon.

A K é p v is e lő - t e s tü le t  11 igen szavazat ta l ,  6 ta r tó z k o d á s  m e l le t t  a ny í l t  
p á ly á z a t  k i í rása  m e l le t t  döntö tt .


